

အတွဲ 15

DeKalb ကောင်တီ ခရိုင်ကျောင်း မိသားစုများသို့ မင်္ဂလာပါ။

ပြီးခဲ့သည့် တနင်္လာနေ့တွင် DeKalb ကောင်တီ ပညာရေးဘုတ်အဖွဲ့ (BOE) ထံသို့ နောက်ဆုံးသတင်းအချက်အလက်များကို ကျွန်ုပ်တို့ တင်ပြခဲ့ပါသည်။ ဤဆွေးနွေးပွဲတွင် မျက်နှာချင်းဆိုင် လေ့လာသင်ယူခြင်းသို့ပြန်သွားရန် ကျွန်ုပ်တို့၏ အစီအစဉ်ထဲတွင် ကျွန်ုပ်တို့ မည်သည့်နေရာ၌ ရှိနေသည်နှင့် ပတ်သက်ပြီး အဓိကအာရုံစိုက် ဆွေးနွေးခဲ့သည်။

အစည်းအဝေး၌ DeKalb ကောင်တီ အသိုင်းအဝိုင်းထဲ COVID-19 ကူးစက်ပျံ့နှံ့မှု ကျဆင်းမှုမှာ ကျွန်ုပ်တို့၏ ဝန်ထမ်းများ၊ ပညာသင်ကြားပေး သူများနှင့် ပညာသင်ဆရာသူများတို့အတွက် မျက်နှာချင်းဆိုင် သင်ကြား ပို့ချမှုသို့ ပြန်သွားရန် လုံလောက်သည့် အာမခံချက် မရှိသည့်အကြောင်း BOE သို့ ကျွန်ုပ်တို့တင်ပြခဲ့ပါသည်။ လွန်ခဲ့သည့် လအနည်းငယ်က ခရိုင်မှ စဉ်ဆက်မပြတ် ဆက်သွယ်မှုများ ပြုလုပ်ခဲ့သည့်အတိုင်း ကျွန်ုပ်တို့၏ ပြန်လည်ဖွင့်ခြင်း အစီအစဉ်ထဲတွင် နောက်အဆင့်သို့ ပြောင်းရွှေ့ရန် ကျွန်ုပ်တို့၏ မူရင်းအင်အား စံသတ်မှတ် ချက်တစ်ခုမှာ အသိုင်းအဝိုင်းထဲတွင် ပျမ်းမျှ 14-ရက်၌ လူ 100,000 တွင် ကူးစက်ပျံ့နှံ့မှုအဆင့် အရ 100 အောက် ကျသင့်သည်။ ထပ်မံ၍ ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသားများနှင့် ဝန်ထမ်းများတို့၏ လုံခြုံအန္တရာယ် ကင်းရေးသည် ထိပ်တန်းဖြစ်ကြောင်း သေချာစေရန်မှ ဘယ်သောအခါမျှ ဝေးကွာမသွားပါ။

[ကျောင်းမှ ဆုံးဖြတ်ချက်ချခြင်းဆိုင်ရာ အချက်အလက်များ အတွက် CDC ၏ ထုတ်ပြန်ချက် အညွှန်းများ](#)

အညွှန်းများ	ကျောင်းများထဲတွင် ကူးစက်မှု၏ အန္တရာယ် အနိမ့်ဆုံးဖြစ်ခြင်း	ကျောင်းများထဲတွင် ကူးစက်မှု၏ အန္တရာယ် အနိမ့်ဆုံးဖြစ်ခြင်း	ကျောင်းများထဲတွင် ကူးစက်မှုအန္တရာယ် မပြင်းထန်ခြင်း	ကျောင်းများထဲတွင် ကူးစက်မှုအန္တရာယ် ပို၍ပြင်းထန်ခြင်း	ကျောင်းများထဲတွင် ကူးစက်မှုအန္တရာယ် အပြင်းထန်ဖြစ်ခြင်း
လွန်ခဲ့သည့် 14 ရက်အတွင်း၌ လူ 100,000 လျှင် အသစ်သောကူးစက်မှုဖြစ်သူ အရေအတွက် *	<5	5 မှ <20	20 မှ <50	50 မှ ≤ 200	>200
လွန်ခဲ့သော 14 ရက်အတွင်း၌ RT-PCR စစ်ဆေးမှုမှ ပိုးတွေ့ရှိသည့် ရာခိုင်နှုန်း **	<3%	3% မှ <5%	5% မှ <8%	8% မှ ≤ 10%	>10%
သက်သာစေခြင်း မဟာဗျူဟာ အဓိကအချက် 5 ချက်ကို အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက် ကျောင်း၏ လုပ်ဆောင်မှုစွမ်းရည် - <ul style="list-style-type: none"> နာခေါင်းစည်းများအား တစ်သမတ်တည်းနှင့် မှန်ကန်စွာ အသုံးပြုတပ်ဆင်ခြင်း လူမှုဆက်ဆံရေး အကွာအဝေးခြားနေခြင်းအား ဖြစ်နိုင်သမျှ အများဆုံးအထိ ပြုလုပ်ခြင်း လက်သန့်စင်ရေး နှင့် အသက်ရှူလမ်းကြောင်း ကျင့်ဝတ်ထုံးတမ်းများ သန့်ရှင်းရေး နှင့် ပိုးသတ်ခြင်း ဒေသဆိုင်ရာ ကျန်းမာရေးဌာနဖြင့်အတူ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ခြင်း ဖော်ထုတ်အကဲဖြတ်စီမံခြင်း ဆက်သွယ်မှု 	မဟာဗျူဟာ 5 ချက်လုံးအား မှန်ကန်စွာနှင့် တစ်သမတ်တည်း အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်ခဲ့သည်	မဟာဗျူဟာ 5 ချက်လုံးအား မှန်ကန်စွာ အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်ခဲ့သည် သို့သော် တစ်သမတ်တည်း မဟုတ်ပါ	မဟာဗျူဟာ 3-4 ချက်လုံးအထိ မှန်ကန်စွာနှင့် တစ်သမတ်တည်း အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်ခဲ့သည်	မဟာဗျူဟာ 1-2 ချက်လုံးအထိ မှန်ကန်စွာနှင့် တစ်သမတ်တည်း အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်ခဲ့သည်	မဟာဗျူဟာ တစ်ခုကိုမျှ အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်ခြင်း မရှိပါ

*လွန်ခဲ့သည့် 14 ရက်အတွင်း၌ လူ 100,000 လျှင် အသစ်သော ကူးစက်မှု အရေအတွက်သည် လွန်ခဲ့ပြီးသော 14 ရက်က ကောင်တီအတွင်း (သို့မဟုတ် အခြားသော အသိုင်းအဝိုင်း အမျိုးအစား) ရှိ အသစ်သော ကူးစက်မှု အရေအတွက်ကို ကောင်တီအတွင်း (သို့မဟုတ် အခြားသော အသိုင်းအဝိုင်း အမျိုးအစား) ရှိ လူဦးရေနှင့်စားပြီးနောက် 100,000 ဖြင့် မြှောက်ပြီး ထပ်ပေါင်းထည့်ခြင်းဖြစ်ပါသည်။

အသစ်ပြင်ဆင်ထားသည့် ယခုလမ်းညွှန်ချက်အား ပြန်လည်သုံးသပ်ရန် နှင့် ကူးစက်မှုများပြားသည့်ကာလ၌ လုံခြုံသော ကျောင်းစီမံလည်ပတ်မှုအတွက် အကောင်းဆုံးသော အလေ့အကျင့်များအား ဖော်ဆောင်ရန် DCSD COVID-19 ဆေးကုသမှုဆိုင်ရာ အကြံပြုချက်နှင့် ကျွန်ုပ် ဆက်လက်တွေ့ဆုံသွားမည် ဖြစ်ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် ကျောင်းပြန်လည်ဖွင့်ခြင်းများ မပြုလုပ်မီ သန့်ရှင်းမှုအတွက် နှင့် HVAC စနစ်များအတွက် စနစ်ကျသော သဘောတူညီချက်မူကြမ်းများ နေရာတကျရှိကြောင်း သေချာစေရန် ကျွန်ုပ်တို့၏ ထိန်းသိမ်းရေး နှင့် အထောက်အကူပေး အဖွဲ့တို့နှင့် တက်ကြွစွာ လုပ်ကိုင်ဆောင်ရွက် နေပါသည်။

DeKalb ကောင်တီ နှင့် Georgia အတွက် လက်ရှိ လားရာအချက် အလက်များကို စောင့်ကြည့်မှတ်သားရန် COVID-19 ပြန်ဖွင့်ခြင်း အထူးလုပ်ငန်းအဖွဲ့မှ GDPH ၏ ဝတ်ဆိုင်ကို ညနေ 3:00 နာရီနောက်ပိုင်း၌ နေ့စဉ် ကြည့်ရှုစစ်ဆေးမှုပြုလုပ်ပါသည်။ ခရိုင်အနေဖြင့် GDPH မှ တင်ပြထားသည့် အချက်အလက်များအပေါ် ယူဆခြင်း သို့မဟုတ် တွက်ချက်ခြင်းများ မပြုလုပ်ပါ။ အကယ်၍ သတင်းအချက်အလက်များကို သင် ရယူလိုပါက အောက်ပါ အဆင့်များကို လိုက်နာပါ -

1. လက်ရှိ သတင်းအချက်အလက်များကို သင် ကြည့်ရှုလိုပါက ညနေ 3:00 နာရီ နောက်ပိုင်း၌ <https://dph.georgia.gov/covid-19-daily-status-report> တွင် နေ့စဉ် လည်ပတ်ကြည့်ရှုပါ။
2. Georgia ၏ မြေပုံကို ပြသထားသည့် အပိုင်းသို့ အထက်အောက်ရွှေ့ကြည့် (scroll) လုပ်ပါ။

- 3. DeKalb ကောင်တီ တွင် ရစ်ဝဲထားခြင်းဖြင့် နေ့စဉ် ဂဏန်းစာရင်းများကို ကြည့်ရှုပါ။
- 4. အကယ်၍ သမိုင်းဆိုင်ရာ ဒေတာအချက်အလက်ကို သင် တွေ့မြင်လိုပါက အထက်မှအောက်သို့လျှော့ကျသည့် ပြက္ခဒိန် မီနူးပေါ်တွင် လ နှင့် နေ့စွဲကို သင် ပြောင်းလဲရွေးချယ်ခြင်း ပြုလုပ်နိုင်သည်။

အသိုင်းအဝိုင်း ထိတွေ့ချိတ်ဆက်မှု

ရွက်ကြွေရာသီ PTA ၏ Dekalb ကောင်စီ နည်းပညာဆိုင်ရာဖြင့် လေ့လာ သင်ယူမှု အစည်းအဝေးနှင့် ကျောင်းအုပ်ကြီး မြို့တော်ခန်းမ (Principal Town Hall) သို့ တက်ရောက်လာသူတိုင်းအား ကျေးဇူးတင်ပါသည်။ သင်၏ ထင်မြင်ချက်များနှင့် ပွင့်လင်းမြင်သာမှုများအတွက် တန်ဖိုး မဖြတ်နိုင်ပါ။ ကျွန်ုပ်တို့၏ ဝန်ထမ်းများနှင့် ကျောင်းသားများအား မည်ကဲ့သို့ အန္တကင်းစွာ ထားရှိနိုင်ရန်နှင့်ပတ်သက်ပြီး အစီအမံများကို ဝေမျှရန်အတွက် နည်းပညာဆိုင်ရာဖြင့် ထိတွေ့ချိတ်ဆက်မှုများကို ကျွန်ုပ်တို့ ပို၍ ဆက်လက်ပြုလုပ်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။ ထို့အပြင် ကျွန်ုပ်တို့၏ ကော်မရှင်နာ Ms. Amanee Salahuddin နှင့် Flat Rock မူလတန်းကျောင်းမှ သူမ၏ ပထမတန်း ပညာသင်ဆရာကျောင်းသား များတို့အား မိမိတို့၏ အလုပ်ကြိုးစားမှုအတွက်နှင့် ကတိကဝတ်လုပ်ဆောင်မှု များအတွက် အထူးကျေးဇူးတင်ရှိပါသည်။

စာရင်းစစ် ဘဏ္ဍာရေးဆိုင်ရာ အစီရင်ခံစာများ

ခရိုင်မှ ကျွန်ုပ်တို့၏ ဘဏ္ဍာရေး 2018 နှင့် 2019 အတွက် စာရင်းစစ် ဘဏ္ဍာရေးဆိုင်ရာ အစီရင်ခံစာများကို လက်ခံရရှိသည့် အကြောင်းအား ဝေမျှရန် ကျွန်ုပ် ဝမ်းသာအားရပါသည်။ ခရိုင်၏ ဘဏ္ဍာရေးဆိုင်ရာ လှုပ်ရှားမှုများနှင့်ပတ်သက်၍ သန့်ရှင်းပြီး ပြုပြင်ချက်မရှိသည့် ထင်မြင်ချက်များဖြင့် အစီရင်ခံစာများကို ဝေမျှခဲ့ပါသည်။ ခရိုင်၏ ဘဏ္ဍာရေးဆိုင်ရာသို့ ပွင့်လင်းမြင်သာမှုရှိစေရန် ကျွန်ုပ်တို့၏ အတွင်းရေး စာရင်းစစ် နှင့် အစီရင်ခံခြင်း လုပ်ငန်းစဉ်များအား တိုးတက် ကောင်းမွန်စေရေးအတွက် ဆက်လက် လုပ်ဆောင်ရန်မှာ ကျွန်ုပ်နှင့် BOE တို့အနေဖြင့် မရှိမဖြစ် ဦးစားပေးချက်ဖြစ်ပါသည်။



မိဘများ/အုပ်ထိန်းသူများ အနေဖြင့် မိမိတို့၏ ကလေးတစ်ဦးချင်းစီအတွက် နှစ်သက်သော ရွေးချယ်မှုများ ပြုလုပ်နိုင်ရန် ပြန်သွားရန် ရည်ရွယ်ချက် ဖောက်ပုံစံအား အောက်တိုဘာလ 9 ရက် နှင့် အောက်တိုဘာလ 21 ရက် နေ့များ၌ ဖြန့်ဝေပေးခဲ့ပြီး ဖြစ်ပါသည်။ အဆင့် III စတင်မည့် မည်သည့်အခါတွင်မဆို နေအိမ်၌ နည်းပညာဆိုင်ရာဖြင့် လေ့လာသင်ကြားမှု ဆက်လက်လုပ်ဆောင်သွားမည့် ကျောင်းသားများအတွက် စီစဉ်ရန် နှင့် စာသင်ခန်းများထဲတွင် နှစ်မျိုးစပ် လေ့လာသင်ကြားခြင်း ကာလအတွင်း၌ လူမှုရေးဆိုင်ရာ ဝေးကွာနေခြင်း သတ်မှတ်ချက်များဖြင့် လုပ်ဆောင်နိုင်ရန် တုံ့ပြန်ဖြေကြားချက်များသည် ဒေသခံကျောင်းများအား ကျောင်းသားများကို အဖွဲ့ငယ်များဖြင့် စီစဉ်ပွဲထားခြင်းကို ပြုလုပ်စေနိုင်ပါမည်။ ကျွန်ုပ်တို့ ထိပ်တန်း ဘာသာစကား 15 မျိုးဖြင့်လည်း ရရှိနိုင်သော ပြန်သွားရန် ရည်ရွယ်ချက် ဖောက်ပုံစံအား ဖြည့်စွက်ရန် ကျေးဇူးပြု၍ အောက်ဖော်ပြပါလင့်ခ်တွင် နှိပ်ပါ။

လင့်ခ် - https://dekalb.co1.qualtrics.com/jfe/form/SV_c07CQFP10BWfwuF

မိသားစုများစွာတို့အနေဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့၏ COVID-19 တုံ့ပြန်ဆောင်ရွက်မှု များနှင့် ကျောင်းများ ပြန်ဖွင့်ခြင်း အကြောင်းနှင့်ပတ်သက်ပြီး နောက်ဆုံး အချက်အလက်များကို မည်သည့်နေရာ၌ မိမိတို့ ရယူနိုင်မည်ကို မေးခွန်းရှိမည်မှာ ကျွန်ုပ် သိပါသည်။ နောက်ဆုံးရသတင်းအချက်အလက်များကို ကျွန်ုပ်တို့မှ ကွဲပြားသော နည်းလမ်းများဖြင့် စီစဉ်ပေးကြောင်း ဖော်ပြထားသည့် [ဤအရင်းအမြစ်အား](#) ပြန်လည်သုံးသပ်ကြည့်ရှုရန် သေချာပါစေ။ မိခင်ဘာသာစကားအသုံးပြုသော အင်္ဂလိပ်ဘာသာစကား မဟုတ်သော မိဘများအတွက် ဆက်သွယ်မှုဆိုင်ရာ ဘာသာပြန်ဆိုခြင်း ရွေးချယ်မှုများနှင့် ဦးစားပေးသော ဘာသာစကားအား ရွေးချယ်နိုင်ရန် ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်း မက်ဆေဂျာ (School Messenger) ကိရိယာထဲတွင်လည်း ကမ်းလှမ်းပေးပါသည်။

ကလေးများအတွက် ချန်ပီယံသစ်များ

ယခုအပတ်ထဲတွင် ကျွန်ုပ်တို့နှင့်ပါဝင်လာသူ ကျွန်ုပ်တို့၏ အဖွဲ့ဝင်သစ် (လုပ်ငန်းလည်ပတ်မှု ဦးစီးချုပ် အရာရှိ၊ ဘဏ္ဍာရေးဆိုင်ရာ ဦးစီးချုပ် အရာရှိ နှင့် အသိုင်းအဝိုင်း လုပ်ပိုင်ခွင့်ပေးခြင်း၊ ဆန်းသစ်ပြောင်းလဲခြင်း နှင့် မိတ်ဖက်ခြင်း ဒုတိယကြီးကြပ်သူဌာနမှူး များကို ကြိုဆိုပါသည်။ မိမိတို့သည် ပြီးခဲ့သည့် အောက်တိုဘာလ 15 ရက်နေ့က မိမိတို့၏ အဖွဲ့များ ထံသို့ တရားဝင်မိတ်ဆက်ပေးခဲ့ပြီး ကျွန်ုပ်တို့နှင့်အတူ ရှေ့ဆက်နှင့် အထက်သို့ လက်တွဲဆောင်ရွက်သွားရန် စိတ်ထက်သန်တက်ကြွပါသည်။

ကျွန်ုပ်တို့၏ ပညာသင်ဆရာကျောင်းသားများ

Au'Niyah သည် လောလောဆယ်တွင် Miller Grove's Culinary အနုပညာ အစီအစဉ်၏ အစိတ်အပိုင်းတစ်ခုဖြစ်ပါသည်။ DeKalb ကောင်တီ ရန်ပုံငွေရှာ ညစာစားပွဲတွင် ပူးပေါင်းပါဝင်ရန် ပြီးခဲ့သည့် အပတ်က သူမအား သူမ၏ နည်းပြ နှင့် Georgia ၏ ဧည့်ဝတ်ပြုခြင်း ပညာရေး ဖောင်ဒေးရှင်း (HEFG) တို့မှ ရွေးချယ်တင်မြောက်ခဲ့သည်။ DCSD ကိုကောင်းမွန်မွှာကိုယ်စားပြုခဲ့ပြီး Culinary အနုပညာအစီအစဉ်ထဲ တွင်ဆက်လက်ပြီးထူးချွန်စွာပါဝင်ခဲ့သည့် Au'Niyah အားကျေးဇူးတင်ပါသည်။ လုပ်ဆောင်မှု နည်းလမ်းများ။

ပြီးခဲ့သော အောက်တိုဘာလ 14 ရက်က ကျွန်ုပ်တို့၏ 10 တန်း နှင့် 11 တန်း ကျောင်းသားများမှ PSAT/NMSQT စာမေးပွဲ ဖြေဆိုခွင့် ရရှိခဲ့ကြောင်း ပြောပြလိုပါသည်။ အောင်မြင်သော စီမံခန့်ခွဲဆောင်ရွက်မှုတစ်ခုဖြစ်ဖို့ရန်အတွက် ပူးပေါင်းပါဝင် လာသော ပညာသင်ဆရာကျောင်းသားများ၊ ကျောင်းခေါင်းဆောင်များ နှင့် စာမေးပွဲစစ်ဆေးသူများ အားလုံးတို့ကို ကျေးဇူးတင်ပါသည်။ အမည်စာရင်းသွင်းထားသည့် ကျောင်းသားများအားလုံးတို့အား ပို့ဆောင်ရေး လမ်းကြောင်းစီစဉ်ပေးပြီး ကျောင်းတစ်ကျောင်းစီ၌ ကျောင်းသားများအား ကြိုပို့ရာတွင် လုံခြုံအန္တရာယ်ကင်းကြောင်း သေချာအောင်ပြုလုပ်ပေးသည့် ကျွန်ုပ်တို့၏ သယ်ယူပို့ဆောင်ရေးဌာန ကိုလည်း ကျေးဇူးတင်လိုပါသည်။ ဒုတိယအကြိမ် PSAT/NMSQT စီမံခန့်ခွဲဆောင်ရွက်မှုအား အမည်စာရင်း သွင်းထားသည့် ကျောင်းသားများအတွက် လာမည့် အောက်တိုဘာလ 29 ရက်နေ့၌ ပြုလုပ်မည်ဖြစ်ပါသည်။ အောင်မြင်ပြီး လုံခြုံအန္တရာယ်ကင်းသော ဒုတိယအကြိမ် PSAT/NMSQT စီမံခန့်ခွဲဆောင်ရွက်မှုသို့ ကျွန်ုပ်တို့ မျှော်လင့်ပါသည်။

ကျွန်ုပ်တို့၏ ပြောင်းလဲနေသော ကျောင်းစာသင်နှစ်သို့ လမ်းညွှန်သွား သည်ဖြစ်သည့်အလျောက် သင်၏ ဆက်လက် သည်းခံမှုနှင့် ရည်မှန်မှု အတွက် ကျွန်ုပ် အမှန်တကယ် ကျေးဇူးတင်ရှိပါသည်။ စဉ်မြဲမပြတ်ကဲ့သို့ပင် ကျွန်ုပ်တို့၏ ပညာသင်ဆုကျောင်းသားများ၏ လုံခြုံအန္တရာယ်ကင်းမှုနှင့် ပညာရေးထူးချွန်မှုအတွက် ကျွန်ုပ် အပြည့်အဝ ကတိကဝတ်ပြုသူအဖြစ် ဆက်လက်ရပ်တည်နေဆဲပါ။

သင်၏ #1 အားပေးသူ

Cheryl Watson-Harris